
																																																																														 	

Protokoll	från	Luleå	golfklubb	Styrelsemöte		

Datum	:	16-06-22	

Tid	kl	19.00	-	21.00	

Plats	:	Klubbhuset	

	

Närvarande:	Kjell	Hjelm	(ordf),	Anna	Holmström	(led),	Börje	Sikblad	(led),	Anna	Lindberg	
(led),	Willy	Försberg	(led)	Sofie	Lindström	(sup)	Björn	Kullberg	(sup)	samt	Adam	Wozniak.	

	

1. Öppnande	av	möte		

Ordförande	Kjell	Hjelm	förklarade	mötet	öppnat	och	uttryckte	sin	glädje	över	att	alla	haft	
möjlighet	att	närvara.	

	

							2.	Godkännande	av	dagordning		

Dagordningen	godkändes	med	tillägg	om	anmälan	av	övriga	frågor	rörande	skylt,	miljö	och	
Företagsgolfen.	

	

						3.	Val	av	sekreterare	och	justeringsman		

Adam	Wozniak	valdes	tills	sekreterare	och	Anna	Lindberg	till	att	jämte	ordförande	justera	
protokollet.		

	

					4.	Föregående	mötesprotokoll	

Förgående	protokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	

	

				5.	Ekonomirapport	per	20160531	

Resultat	–	och	balansrapport	för	perioden	1	januari	till	31	maj	föredrogs	av	Adam	Wozniak.	
Styrelsen	beslöt	att	godkänna	rapporten	

	

	



			6.	Återremitterade	ärenden		

																a)	Ungdomskommittén		

	Ordförande	och	klubbchef	ska	träffa	kommittén	och	gå	igenom	verksamheten.	

	

		7.	Nya	Ärenden	

																a)	Policy	avseende	återbetalningar	spel-	och	medlemsavgifter		

	Styrelsen	beslöt	i	enlighet	med	tidigare	praxis	att	någon	återbetalning	av	medlemsavgift	
sker	ej.	

Spelavgiften	–	Förutsatt	inkommet	läkarintyg	senast	31	maj,	kan	medlem	få	spelavgiften	
som	ett	tillgodohavande	inför	nästa	säsong	alternativt	återbetalning	i	de	fall	medlemmen	ej	
kommer	att	kunna	spela	längre.		

Någon	återbetalning	av	spelavgifter	sker	ej	efter	den	31	maj.	

														b)	Medlemsutveckling	–		

Utvecklingen	ser	mycket	positiv	ut.	Prognosen	pekar	på	ca	50	nya	fullvärdiga	medlemmar	
och	ytterligare	lika	många	övriga	medlemskap.	Totalt	ca	100	nya	medlemmar	i	år	om	alla	
prognoser	stämmer.	Styrelsen	beslöt	att	godkänna	rapporten.	

													c)	NVGF	möte	i	Boden	samt	Jubileum	9-10/7	

	Kjell	Hjelm	kommer	att	representera	klubben	vid	detta	möte.	

													d)	Hur	tar	vi	hand	om	våra	nybörjare?	

Anna	Lindberg	skickar	ut	ett	mail	via	klubben	till	alla	damer	med	uppmaning	om	att	ställa	
upp	vid	fadderrundor.	Bra	också	om	Anna	Lindberg	har	en	kontakt	med	Gun	Salo,	som	håller	
i	fadderrundorna.	Vi	måste	prioritera	och	fokusera	vårt	arbete	på	damsidan.		

Adam	informerade	om	att	han	har	som	ambition	att	försöka	träffa	alla	som	deltagit	i	
nybörjarkurserna	och	även	producera	någon	form	av	”välkommen	till	klubben”	paket	som	är	
lätt	att	överlämna.	

	

			8.	Rapporter	och	information		

a) Luleå	Golfklubb	AB		

Björn	Kullberg	och	Adam	Wozniak	rapporterade	att	Bolagets	resultat	ligger	väl	inom	den	
fastslagna	budgeten.	Inga	större	avvikelser	att	rapportera.	Bolaget	har	haft	sin	årsstämma	
den	9	juni.	Styrelsen	tackade	Björn	och	Adam	för	rapporten.		

	

	



		9.	Mötesplanering	hösten	2016	

Nästa	möte	blir	måndag	den	12	september	kl	19.00	-	21.00.	

		

			10.		Övriga	frågor	

a)	Björn	Kullberg	informerade	om	Företagsgolfen,	som	sker	i	augusti.	Eftersom	
det	är	en	nationell	tävling	bör	vi	försöka	marknadsföra	den	bättre	lokalt	och	regionalt.	

b)	Styrelsen	beslöt	att	godkänna	skyltar	för	Marshalverksamheten.	

c)	Kjell	Hjelm	informerade	om	inkommen	skrivelse	avseende	miljöcertifiering.	
Klubbchef	ska	bevaka	denna	fråga	vidare.	

	

Vid	protokollet	

	

	

Adam	Wozniak	

	

Justeras	

	

	

Anna	Lindberg																																																																Kjell	Hjelm	

		

	

	

	


